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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 26 martie 2015, 
în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 
 

      La orele 15,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că sunt prezenţi toţi  cei 34 de 
consilieri judeţeni, deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dl Voicu Constantin, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director 
producţie  Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu 
Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului 
Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului 
Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, 
Simona Şerban, directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, 
directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul 
D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş,  dna 
Radu Claudia, consilier Preşedinte. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Inainte de a supune la vot ordinea de zi îmi fac datoria să spupun la vot cererea 
unor salariaţi de la Teatrul Alexandru Davila de a citi un protest. Dacă sunţeti 
de acord să ascultăm acest protest sau nu. Cine este pentru? Impotrivă ? 
Abţineri nu sunt. 
Actor Gheorghe Gabriel – Buna ziua doamnelor şi domnilor, vă mulţumesc că 
m-aţi primit aici. Mă numesc Gheorghe Gabriel, sunt actor , regizor şi scenarist 
de film şi vin în faţa dumneavostră pentru  a da citire unui protest spontan în 
urma unor fapte grave care s-au întâmplat în teatrul nostru. Inainte de şedinţa 
Consiliului judetean de astăzi 26.03.2015 în care se vor spune la vot 
organigrama, statul de funcţii şi regulamentul de organizare şi funcţionare al 
Teatrului Alexandru Davila, consilierul Diaconescu Nicolae Nicusor şi-a permis 
să-i ameninţe pe directorul teatrului, domnul Sevastian Tudor şi pe seful 
serviciului juridic doamna Araxy Negoşanu, încercând să le impună acestora 
încălcarea legii prin neorganizarea concursului pentru postul de director artistic, 
ocuparea acestui post urmând să se facă ulterior prin numire cu dedicaţie. 
Consideram inacceptabilă orice fel de ameninţare la adresa oricarui angajat al 
teatrului, cu atât mai mult la adresa conducerii acestuia. De asemenea orice fel 
de presiune politică asupra teatrului constituie un abuz ce nu poate fi tolerat. 
Teatrul este al comunităţii şi aşa trebuie să rămână, departe de jocuri subterane, 
cu atat mai mult cu cât în cazul domnului Diaconescu Nicolae Nicuşor există un 
vădit conflict de interese, Diaconescu George, şeful secţiei Estradă, membru al 
consiliului de administraţie al teatrului şi pretendent la funcţia de director 
artistic este fiul aceluiaşi consilier judeţean Diaconescu Nicolae Nicuşor. La ora 
la care noi, colectivul unit al teatrului redactam acest protest spontan , directorul 
teatrului, domnul Sevastian Tudor, în urma ameninţărilor domnului consilier 
Diaconescu Nicolae Nicuşor, se află la secţia de urgenţe a Spitalului Judeţean, 
suferind de un puseu de tensiune. Intre timp a revenit printre noi şi ne bucurăm 
desigur. Domnilor, acest lucru nu trebuie să se mai întâmple, suntem o tara care 
face parte din comunitatea europeană, acest tip de politician nu cred că 
reprezintă judeţul Argeş, un politician care ameninţă juristul teatrului să încalce 
legea. Imi pare rău dacă sunt vehement şi sper să nu fiu incoerent. Nu cred că 
acest judet poate fi reprezentat de un consilier care îşi permite aşa ceva. Cu 
aceasta vă multumesc că m-aţi ascultat. 
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Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor   
Domnule Preşedinte, în teatru se întâmplă foarte multe lucruri, nu-l cunosc pe 
acest domn, au fost aceste greve spontane de care dânsul nu are habar, în care se 
spune că teatrul se transformă în cămin cultural şi de vină este directorul 
Teatrului Alexandru Davila prin Fanfara Militară, Ansamblul Dorul şi cele două 
coruri care mai sunt acolo. In urma acestor greve spontane, se cerea consiliului 
judeţean să se revină la un teatru curat. Dânsul nu ştie probabil că domnul 
director îşi doreşte foarte mult să plece din teatru şi să preia Grădina de Vara 
împreună cu Fanfara Militara, cu cele două coruri şi cu Ansamblul Dorul. 
Domnul director nu se mai îngrijeşte de actorii care s-au îmbolnăvit, o persoană 
este doamna Luminiţa Borda care are probleme grave, dânsul este unul dintre 
susţinătorii domnului director care trage nişte sfori şi am să vă spun care sunt 
sforile, dânsul nu le ştie. Am avut o discuţie  cu dumneavostră domnule 
Preşedinte şi mi-ati spus clar cine va fi director, domnul Cioabă,  director 
artistic, aşa că nu mai puneţi în balanţă problema fiului meu. Din cauza aceasta 
eu spun să fie director ca să se vadă ca pactizează cu familia Cioaba. In 
consiliul facultativ al teatrului s-au votat 7 membri, au pus 9 membri, au trecut 
peste consiliul de administraţie, cine credeţi, Araxy şi directorul teatrului. De 10 
ani cere şeful secţiei Estradă o chitara bass, un coregraf, mai cere pentru citirea 
stimelor şi aşa mai departe. Nu au birouri pentru lecturare, cine trebuie să le 
dea, domnul director Tudor, n-a dat nimic domnule Preşedinte pentru treaba 
asta. I-am spus, domnule eşti vinovat, trebuie să iei acea chitară bass pentru că a 
fost votată în consiliul de administraţie al teatrului Davila. De ce să ne 
ascundem pentru că domnul Cioabă  şi domnul director Tudor merg la domnul 
Polexe şi fac jocurile teatrului Davila. 

      Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
  Discutăm această problemă când ajungem la acest punct pe ordiniea de zi. 
Domnul consilier Manu doreşte să spună ceva. 
Dl consilier Manu Dan  
 Domnule Preşedinte, am o singură rugaminte colegială, suntem aici, ne-aţi luat 
acceptul pentru a asculta protestul, am votat, cred că comentariile sunt de 
prisos. Avem un Preşedinte, un vicepreşedinte care coordonează implicit 
activitatea de la teatru, consiliul de adminisţratie şi se poate constitui o analiză 
ulterioară şi din punct de vedere organizatoric şi ca relaţii interumane. Eu vă 
propun cu toată eleganţa să intraţi pe ordinea de zi. 
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     Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun la vot ordinea de zi pentru sedinţa de astăzi 26.03.2015 cu următoarele 
amendamente: propun amânarea punctului 33 întrucât nu am primit avizul 
Agenţiei Naţionale a Funcţionarilor Publici  şi de asemenea introducerea  a 
două puncte la punctul 37 Diverse: 37.1 si 37.2. Şi ca amendament, după ce 
parcurgem primele puncte de pe ordinea de zi, să discutam protocolul de 
colaborare cu Inspectoratul Şcolar Argeş întrucât domnul inspector general la 
ora 16.00 are şedinţa la consiliul local. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, aseară, dacă nu aţi fost informaţi aflaţi 
acum, la comisia juridică au fost amânate patru puncte 16, 17, 22, 24.  Astăzi 
ne-am întâlnit din nou, am fost 2-3 care ne-am abţinut. Revenind cu cele patru 
puncte  astăzi pe ordinea de zi la comisia juridică, de aceea noi am întârziat, aş 
vrea să se reţină de către toti, la punctul 22, Sofianu, Prunaru şi Lazăr s-au 
abţinut şi au votat  Sandu, Nicolaescu şi Fulga. Punctul 22 nu poate fi introdus 
pe ordinea de zi deoarece există paritate, noi suntem comisie incompletă, am 
fost 3 la 3 cu toate acestea domnul Băşulescu a venit să-şi prezinte acum 
activitatea care de fapt este zero, dar punctul 22 nu poate fi introdus pe ordinea 
de zi. In afară de punctul 33 pe care l-aţi scos dumneavoastră, la comisii au 
trecut decât trei puncte, 16- primul la un spaţiu care trebuia închiriat la Spitalul 
Costeşti, 17- al doilea, spaţiu unde aseară erau 60 de mp astăzi sunt 63 mp, 22 şi 
celălalt cu bugetul Regiei de Drumuri. Vă rog să hotărâţi dacă 3 la 3 înseamnă 
plus sau minus. Aş vrea să se consemneze. 

    Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Avizul comisiei este consultativ, când o să ajungem la aprobarea acestui punct, 
va vota fiecare cum crede de cuviinţă.  

Supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă 
se abţine cineva?  

Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
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- I   - 
 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi 1. Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 13 februarie 2015-dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Procesul - verbal a fost însuşit de toţi consilierii desemnaţi de partide. Consult dacă 
aveti neclarităţi? Va rog. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
Domnule Preşedinte, mi s-au pus în gură următoarele declaraţii: Prunaru a declarat 
că, cultul penticostal reprezintă în România 12,5%, nu domnule Preşedinte, în 
Argeş sunt 10.000. 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus – Exista inregistrarea.  
Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat cu o abtinere dl consilier Prunaru 
Iulian. 
 
 

- II   - 
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei ordinare 

a Consiliului Judeţean Argeş din data de 27 februarie 2015 - dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 

Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat unanimitate. 

 

                                                                       -   III - 
 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind validarea 

mandatului de consilier județean al domnului Bănică Gheorghe.  - Dl Preşedinte  
Grigore Florin Tecău a spus:     
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl Secretar Voica Ionel  
Prin Hotărârea Consiliului Judeţean numărul 233/2014 a încetat mandatul de 
consilier judeţean al domnişoarei consilier Zevedei Denisa  din partea P.N.L. In 
urma solicitării adresată de către PNL se va valida mandatul de consilier judeţean 
al domnului Bănică Gheorghe, membru P.N.L., aflat pe lista de supleanţi ai 



 6

Uniunii Social Liberale la alegerile din 10 iunie 2012. Raportul comisiei de 
validare există. 
Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
 In ce comisie va activa? 
Dl Secretar  Voica Ionel  
 Domnul consilier Bănică va figura în comisia K4 Cultură. 
Dl Banica Gheorghe  
 Eu, Bănică Gheorghe, consiler în cadrul Consiliului Judeţean Argeş în 
conformitate cu prevederile art. 32 aliniatul 1, coroborat cu art. 90 din Legea 
215/2001 a administraţiei publice  locale republicată şi actualizată depun în faţa 
consiliului urmatorul jurământ: jur să respect constituţia şi legile ţării şi să fac cu 
bună credinţă tot ceea ce îmi stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Argeş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu. 
Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea 42. 
 

 

                                                              -  IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind validarea 
mandatului de consilier județean al domnului Frațică Iulian..  - dl Preşedinte Tecău 
Grigore Florin a spus: 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl Secretar judet Voica Ionel  
Prin hotărârea Consiliului Judeţean nr. 267/2014 a încetat mandatul de consilier 
judeţean al domnului Cocaină Mihai Andrei. In locul dânsului, care figura pe lista 
Aliantei pentru Argeş şi Muscel urmează a se valida mandatul de consilier judeţean 
al domnului Frăţică Iulian, primul supleant pe lista Alianţei pentru Argeş şi 
Muscel. Comisia de validare a dat avizul. Va activa în comisia K5- Juridică. 
Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
Domnul consilier Moise va activa la comisia K6, domnul consilier Bănică la 
Cultură si domnul Frăţică la comisia K5 Juridică. 
Dl Frăţică Iulian - Eu, Frăţică Iulian, consilier în cadrul Consiliului Judeţean 
Argeş, în conformitate cu prevederile art. 32 aliniatul 1, coroborat cu art.90 din 
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Legea 215/2001 a administraţiei publice  locale republicată şi actualizată,  depun în 
faţa consiliului urmatorul juramant: jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac 
cu bună credinţă tot ceea ce-îmi stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Argeş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
 Stimaţi colegi, după cum cunoaşteţi dumnevoastră, la alegerile din 2012, PNL cu 
PSD şi PC au fost USL, PNŢCD cu PDL au fost AAM. Acel protocol a fost 
semnat de mine şi de Mircea Andrei. Exista şi vreo 4 anexe, n-au fost respectate 
nici protocolul şi nici anexele, imediat cum a fost validat consiliul judeţean noi am 
fost separaţi, eu am fost aici cu Cocaină Mihai, din întâmplare un loc este liber tot 
pentru Cocaină Mihai, nu a fost scris în dreptul PDL-ului niciodată, scria PNTCD. 
Conform acelui protocol trebuia să vină Nedelea Andreea, director la Euromall şi 
nu domnul Frăţică. Eu nu am nimic cu domnul Frăţică, am fost colegi şi în 
mandatul 2004 - 2008 dar ca să mă acopăr ca am semnat nişte documente care 
există la autoritatea electorală permanentă, eu trebuie să votez împotrivă şi legea să 
decidă. Nu pot să mă opun pentru că în realitate trebuia indiferent pe ce pozitie se 
afla, să vină un ţărănist şi nu un pedelist dintr-o alianţă care de fapt  nu mai exista. 
Hârtia este în numele PNL, dânşii au fuzionat cu dar aţi venit în loc cu PNTCD, aţi 
venit cu un fost PDL. Eu consider că trebuie respectată legea şi de aceea am votat 
împotrivă, neavând nimic cu persoana în cauză. 
Dl consilier Fulga Marian  
 Vă rog să-mi permiteţi un punct de vedere, pentru că am discutat în comisie 
aseară, am spus următorul lucru: cine consideră că este prejudiciat într-un drept 
legitim al sau poate să se adreseze instanţelor judecătoreşti. Vă mulţumesc. 
Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (Prunaru Iulian ). 
S-a adoptat hotărârea nr. 43. 
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 - V -    
 

   Trecându-se la punctul  V  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței Consiliului Consultativ al U.A.M.S. Dedulești..  - dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
   Comisiile K3 şi K5  şi secretarul judetului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveti întrebări? Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea 44. 

 

                                                                 -XXXVII.1- 
 
  Trecându-se la punctul  XXXVII.1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui protocol de colaborare cu Inspectoratul Şcolar Judeţean Argeş - dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl Inspector General Dumitru Tudosoiu  
Domnilor consilieri, doamnelor consilieri, stimată audienţă, vă mulţumesc că mi-
aţi dat posibilitatea de a vă explica demersul nostru de a încheia un protocol 
instituţional. Ca în fiecare an, în această perioadă găzduim olimpiade şcolare 
naţionale, de fiecare dată banii au fost insuficienţi. Banii sunt alocati prin surse 
finantaţe de bugetul de stat şi profitând de finanţarea complementară pe care o pot 
asigura consiliile judeţene din judeţele respective, am venit în faţa dumneavostră 
cu rugămintea de a ne susţine în efortul de a organiza corect şi a ne sprijini pentru 
o bună organizare pentru cele 3 olimpiade şcolare naţionale. Anul acesta, judetul 
Argeş este gazda pentru Olimpiada Naţională de limbi clasice, latina şi greaca 
veche, Olimpiada Naţională de religie şi Olimpiada Naţionala de istorie. Implică 
un cost destul de mare, din păcate trebuie să solicit o suplimentare din partea 
dumneavoastră. Vă mărturisesc că, deşi ştiu că proiectul a trecut de comisii şi am 
speranţa că veţi vota şi în plen acest protocol de colaborare privind finanţarea 
olimpiadelor, profit de ocazie să vă spun că, deşi dumneavoastră ne ajutaţi şi ne-aţi 
ajutat şi anul trecut şi în fiecare an, totuşi banii sunt insuficienţi. Eu m-am adresat 
şi Primariei Piteşti, sunt consilier acolo şi la ora 16.00 începe o şedinţă de consiliu 
local, din păcate de la departamentul juridic şi financiar mi se răspunde că numai 
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consiliul judeţean poate să vină cu suplimentare  financiară pentru olimpiada 
nationala pentru că cei de la consiliul local nu pot face acest lucru decât pentru 
copiii Municipiului Piteşti. Dacă se poate găsi o soluţie în plen din punct de vedere 
financiar pentru o alocare un pic mai mare decât prevede proiectul, ar fi 
extraordinar pentru o bună organizare. Vreau să vă mulţumesc pentru anul trecut 
când dumneavoastră, consiliul judeţean şi mai ales domnul Preşedinte ne-aţi 
sprijinit. Anul trecut judeţul Argeş a fost judeţul cel mai felicitat  şi s-au primit din 
partea ministrului şi a colegilor din teritoriu laude şi multumiri pentru modul în 
care am primit copiii din toată ţara, profesorii şi membrii comisiilor naţionale şi nu 
am făcut  risipă de resurse ci ne-am comportat profesionist. Dar fără sprijinul 
dumneavoastră şi anul trecut eram în situaţia dificilă de a nu putea organiza acele 
olimpiade. Vă multumesc. 
Domnull consilier Manu Dan  
 Vreau să salut cu totul special acestă iniţiativă, mi se pare absolut normal să fie 
acest lucru, eu personal am o dilema, dorim să ajutăm financiar şi nu ştiu de unde 
să plecăm, întrebare concretă, având şi olimpiada de religie, arhiepiscopia cât a dat 
ca să ştim să dăm puţin mai mult. 
Domnull Inspector General Dumitru Tudosoiu  
Ne ajuta şi dumnealor în organizare la religie. 
Domnul consilier Manu Dan  
Cu ce suma? 
Domnul Inspector General Dumitru Tudosoiu  
 Nu pot să vă spun o suma la momentul acesta dar avem o zi liberă, o zi după proba 
este pentru vizita în judeţ. In acea zi liberă, arhiepiscopia ne sprijină cu masa, cu 
transport şi de acolo vor pleca cu mici atenţii reprezentative pentru judeţ. Pentru 
moment doar atât avem promis de la arhiepiscopie. 
Domnul consilier Manu Dan  
 Vă fac o sugestie, evitaţi postul că este cam lung şi cam sărăcăcios. Recompensele 
de la arhiepiscopie vor fi pe măsură în perioada postului. 
Domnul consilier Sofianu Narcis  
Domnule Preşedinte, la fel ca şi ceilalţi colegi consider că este un lucru bun că 
putem să ajutăm aceste evenimente ştiinţice, că putem să încurajăm ştiinţa de carte, 
că putem să arătam că suntem un centru cultural şi ştiinţific, suntem centru 
universitar, totuşi vreau să-i atrag atenţia amical domnului inspector că dacă am 
merge pe argumentul analog al celor de la consiliul local, şi noi ar trebui să-i 
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sustinem pe copiii din judeţul Argeş, dar legea ne permite să sustinem astfel de 
evenimente şi vă vând două ponturi domnule inspector: la consiliul local Piteşti 
este la putere PSD iar domnul Cornel Ionică este un mare iubitor al ştiinţei  şi sunt 
convins că veţi găsi sprijin, juridic cu solicitarea staţi foarte bine şi vă doresc 
succes. 
Domnul consilier Bratu Gabriel  
Situaţia nu este de acum, a fost dintotdeauna, fondurile ce vin de la Ministerul 
Educaţiei sunt insuficiente, eu personal cred că am organizat zeci de olimpiade şi 
toate cu sprijin financiar al Consiliului Judeţean. Probabil ar trebui modificat acel 
proiect în sensul în care să acopere toate sumele de care au nevoie. La fel ca şi 
situatia de faţă,  niciodată nu am resuşit să accesăm şi Primăria Piteşti astfel încât 
să ne sprijine deşi şcolile municipale sunt finanţate de consiliul local. Poate în 
viitor vor găsi resurse şi pentru astfel de manifestări care până la urmă sunt ale 
judeţului chiar dacă organizator este Inspectoratul Şcolar. 
Domnul consilier Sârbu Gheorghe  
 Domnilor colegi este o acţiune pe care am salutat-o şi în comisie, trebuie să ţinem 
cont că efortul acestor tineri de a participa la olimpiade este deosebit, ei trebuie 
respectaţi şi ar trebui să apreciem şi munca cadrelor didactice. Important este ca 
noi, consiliul judeţean, să ne facem datoria faţă de aceşti tineri, faţă de cadrele 
didactice şi aş sugera, domnule inspector general  să ne spuneţi o sumă.  
Domnul Inspector GeneralDumitru Tudosoiu  
Am făcut un calcul estimativ, în judeţul Argeş pentru cele trei olimpiade vom avea 
prezenti 720 de elevi cu profesori însoţitori şi comisiile naţionale care vor asigura 
procesul naţional de evaluare la cele trei olimpiade. Din calculul pe care l-am făcut 
mai avem nevoie de o suma de 30 de lei pe zi de participant. In proiectul 
dumneavoastră şi din discuţiile pe care le-am avut anticipat şedinţei ajunsesem la o 
suma de 20 de lei pentru fiecare participant din partea consiliului judeţean. Am 
rugămintea dacă sunt resurse şi există îngaduinţă, poate reuşim să rotunjim până la 
suma necesară de 30 de lei peste banii care vin de la minister ca să acoperim 
cazarea şi masa participanţilor în judetul nostru în condiţii foarte bune. 
Domnul consilier Postelnicescu Marius  
 Intervin pentru că este domnul inspector general aici şi nu este de competenţa 
dânsului din functia  pe care o deţine şi nici a consilierilor judeţeni dar, ca membru 
al consiliului local, aş dori să vă implicaţi şi să cereţi exact de acolo rectificări 
bugetare consistente pe zona reabilitărilor şcolilor şi a sălilor de sport din Piteşti 
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pentru că n-au văzut o cerinţă a dumneavoastră, şi nici din partea lor că nu au bani. 
Vă spun că sunt şcoli în Piteşti, la Şcoala nr. 1 fosta 6 Nicolae Bălcescu, să vedeţi 
ce sală de sport au acolo. V-aş ruga la rectificare pentru ca am văzut că nu s-au 
alocat bani anul acesta. 
Doamna Roxana Stoenescu  
 Suma calculată în total  se ridică la 80.000 de lei. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun la vot această suplimentare. Cine este pentru ?  
Supun la vot proiectul de hotărâre cu acest amendament. Cine este pentru? Vreau 
să vă mulţumesc ca aţi avut curajul şi tăria să votaţi acest punct de pe ordinea de zi. 
Dl consilier Sofianu Narcis  
Fac un apel, nu există un eveniment deosebit doar pentru Argeş, este şi un 
eveniment pentru Piteşti, eu şi colegi de-ai mei o să luăm legătura la consiliul 
local, pe lângă domnul primar. Localităţi precum Bascov şi Albota aş dori să 
susţină evenimente, nu mai susţinem la Piteşti, susţinem olimpiade în comune. 
Dacă noi consiliul judeţean susţinem judeţul, care avem un buget mult mai mic, 
Piteştiul care are un buget mult mai mare de ce nu contribuie la aşa ceva. Inainte, 
când eram consilier local, primarul Pendiuc s-a implicat în susţinerea unei 
olimpiade  de matematică la nivel naţional şi n-au fost probleme. Legea este 
aceeaşi şi la consiliile locale şi se aplică şi la consiliul judetean. Dacă se poate la 
noi se poate şi la consiliul local. Mulţumesc. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Aş dori să vă spun ca şi anul trecut şi anul acesta olimpiadele s-au desfăşurat în 
Argeş, au beneficiat de finanţare şi sprijinul consiliului judeţean şi eu vă 
mulţumesc. De asemenea Ministrul Educaţiei a evidenţiat faptul că cele mai bune 
olimpiade au fost în Argeş din punct de vedere al programului şi al modului în care 
s-au desfîşurat activităţile dar şi al finanţării şi colaborării cu consiliul judeţean. 
Noi ne-am făcut datoria şi vă mulţumesc pentru asta. 
Dl consilier Bica Dănuţ  
Domnule Preşedinte, eu m-aş adresa domnului inspector general din calitatea 
dânsului de consilier local, mi-aduc aminte când eram amândoi consilieri locali, ca 
noi ofeream burse studenţilor merituoşi indiferent de locul de baştină şi chiar dacă 
se punea problema dacă le oferim doar piteştenilor sau şi celor care nu locuiesc în 
Piteşti. Cred că prin similitudine se poate discuta şi aici despre contribuţia 
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Municipiului Piteşti la această olimpiadă la care se susţine şi participarea şi unor 
elevi care nu sunt piteşteni. 
Dl Inspector General Dumitru Tudosoiu  
Domnule Preşedinte, eu am să mă retrag nu înainte de a vă mulţumi  
dumneavoastră ca preşedinte al Consiliului Judeţean Argeş şi mai ales întregului 
consiliu, vă mulţumesc tututor pentru sustinerea pe care ne-ati acordat-o, e o 
sustinere din punct de vedere al institutiei cât şi din punct de vedere al actului 
educational din judetul Argeş. Vă mulţumesc. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Consult dacă sunt  întrebări? Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.76. 

 

 
 
 
-VI- 
 

Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al U.A.M.S. Dedulești - dl Preşedinte 
Tecău Grigore Florin a spus: 
  Comisiile   K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă sunt  întrebări? Nu sunt? 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 45. 
 

                                                       -VII- 
 

Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 
alocației zilnice de hrană și a cuantumului contribuției lunare de intreținere pentru 
persoanele instituționalizate în U.A.M.S. Dedulești.. - Dl. Preşedinte Tecau Florin 
Grigore a spus:  
Comisiile   K1, K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
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   Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de  
hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 46. 
 

                                                             -VIII- 

 Trecându-se la punctul  VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenţei nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte 
cu Handicap Argeș aprobată prin Hotărârea nr.184/30.09.2014. - dl  Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1, K2, K3,K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult daca sunt întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 47. 
 
 

 

-IX- 
 

 
 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
constituirea Comitetului de conciliere privind contractul de parteneriat public 
privat înregistrat cu nr. 10833 din 18.11.2004 la Consiliul Județean Argeș și cu nr. 
315 din 19.11.2004 la Ara Software Group S.R.L. Dl. Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Comisia  K5 şi secretarul judeţului si-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl  consilier Postelnicecu Marius  
Domnule Preşedinte, am trei întrebări. Cine a iniţiat acestă comisie de conciliere? 
Pentru ce şi de ce la jumatatea contractului de 25 de ani şi, ca să nu mai revin, dacă 
se discută reducerea tarifului destul de abruptă acum la jumatatea contractului de la 
5-6 mii lei pe luna pentru fiecare client la jumatate şi dacă se discută şi de calitatea 
serviciilor pe care ARA Software le-a făcut în aceşti 11 ani pentru primăriile şi 
instituţiile care au contract cu ARA Software. 
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Dl consilier Sofianu Narcis  
Ceea ce vreau să vă spun este o nuanţare la ceea ce a spus colegul meu, de ce se 
face această conciliere şi eu spun că ar trebui să avem în vedere atunci când dăm 
această împuternicire  şi mesajul pe care îl transmitem. Eu consider că ar trebui să 
avem nişte direcţii pe care ar trebui să le respecte reprezentanţii noştri în 
negocierile pe care le vor face cu cei  de la ARA SOFTWARE, dacă nu le dăm 
aceste indicaţii este ca şi cum am semna nişte cecuri în alb, noi vom vota aici în 
consiliul judeţean dar când trimiţi pe cineva să negocieze în numele tău îi dai nişte 
limite ale mandatului. Mulţumesc. 
Dna Mihaela Gheorghe reprezentant ARA Software  
Buna ziua, mă numesc Mihaela Gheorghe reprezentant Ara Software Group, şi aş 
dori să fac câteva precizari. In legatură cu negocierile aduse în discuţie, acestea se 
fac conform contractului pe care îl avem. Există o comisie de monitorizare care în 
de an face această negociere pentru tarifele serviciilor pe care le prestăm. Anul 
acesta este vorba de o diminuare de 30% a tarifelor, toate sunt documentate şi 
puteţi verifica oricând. Acest comitet de concilere se înfiinţează tocmai pentru că 
incidenţa legii din decembrie a schimbat criteriile de alocare a sumelor către 
consiliile locale. Inainte se făcea ca o finanţare din partea consiliului judeţean 
pentru acest proiect din proiectul de hotărâre. Acum fiecare consiliu local trebuie 
să-şi aloce suma respectivă în buget. Acestă modificare  a intervenit şi a afectat 
derularea acestui proiect pentru că noi ne-am asumat diminuarea tarifelor ca un 
report din partea firmei noastre şi ca partener în acest proiect dar totusi există 
localităţi care doresc rezilierea contractului iar în contractului nostru există 
mentionat că în cazuri de forţă majoră, noi o să întrunim acest comitet de conciliere 
pentru a vedea ce soluţii găsim pentru echilibrarea proiectului. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
 Domnişoară, am o întrebare, dacă dumneavoastră ocupaţi un spatiu al nostru la 
demisol în procent de 80% şi Biroul Electoral de Circumscripţie nr.3 are decât 
20% din spaţiul de acolo, cât plătiţi dumneavoastră chirie? Şi cui? Lunar. 
Dna Mihaela Gheorghe reprezentant ARA Software  
 Noi nu ocupăm spaţiul biroului electoral, noi suntem în spaţiul Biroului 
Informatic. Prin contractul pe care îl avem, consiliul judetean ne asigură spaţiul 
derulării activităţii noastre ca partener. 
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Dl consilier Prunaru Iulian  
Chirie cât ne dau ? Cât plătesc ei chirie pentru spaţiul acesta ? Domnule Preşedinte 
nu este în regulă. Nu se poate să-i dăm un apartament cu 3 camere şi să nu 
plătească nimic. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Este o hotărâre în acest sens. 
Dl consilier Sofianu Narcis  
S-a subliniat aici tocmai ce anticipam, faptul că în cadrul negocierilor care se 
poartă, dincolo de previzunile iniţiale prevazute în actele semnate de noi şi 
partenerii noştri se poate ridica problema rezilierii raportată la calitatea serviciilor, 
calitate invocată adesea de către reprezentanţii primariilor din judeţul Argeş. Eu aş 
dori să ştiu ce limite de mandat dăm reprezentaţilor nostri în acest comitet de 
conciliere. 
Dna Mihaela Gheorghe reprezentant ARA Software  
Am făcut vizite la toate locaţiile din judeţ  şi am explicat serviciile oferite înca o 
dată, deşi sunt părţi de contract de foarte mult timp, sunt mulţi care nu cunosc 
aceste servicii şi putem chiar face prezentarea serviciilor oferite pentru că suntem 
singurul judeţ care avem un sistem informatic integrat. Restul furnizorilor nu au 
aceste aplicaţii integrate la fel cum noi le-am construit în judeţul Argeş. De 
exemplu starea civilă este singura la nivel naţional care lucrează în timp real fără 
exemplarul 2 completat, buletinele, statisticile şi extrasele sunt trimise la Direcţia 
de Statistică în format electronic ceea ce nu are nimeni în nici un judeţ. 
Dl consilier Postelnicescu Marius  
 Domnule Preşedinte, ca să înlesnesc şi activitatea comisiei care se va înfiinta, în 
raportul pe care îl veţi prezenta peste 2 luni să detaliaţi, în anexe, de ce sunt 
primarii sau instituţiile subordonate care au contract cu Ara Software şi lucrează şi 
cu alte softuri, pentru că cele vândute de ARA le-a implementat sau le-a vândut nu 
funcţionează, de ce sistemul de reţea de transmitere între instituţii, primarii către 
consiliul judeţean şi invers nu funcţionează. Sigur că eu ca firmă privată nu mi-aş 
reduce veniturile cu 30% ca să pierd ca firma. Nu se fac aceste reduceri decât 
gradual şi nu brusc cu 30% 50% cum spuneţi dumneavoastră. O să vedem raportul 
pe care comisia ni-l va prezenta şi nouă peste 3 luni. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Contractul de parteneriat există la sediul Biroului Informatic, puteţi să-l găsiţi şi să 
citiţi toate amanuntele acestui contract care a fost aprobat în anul 2004. 
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 Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt?  
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 10 abtineri Bănică Gheorghe, Bica Dănuţ, 

Frăţică Iulian, Jinga Valerian, Moise Dumitru, Postelnicescu Marius, Sofianu 
Narcis, Tică Manuel, Vlădău Daniel, Voicu Dorin. S-a adoptat Hotărârea nr. 48. 

 
 

-X- 
 

 Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - .Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modificării componenţei comisiei paritare privind transportul public 
judeţean. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1 , K2, K5 si secretarul judetului si-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări ? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.49. 
 

 
-XI- 
 

 Trecându-se la punctul  XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea atribuirii serviciilor de transport public de persoane prin servicii regulate 
în vederea eliberării licenţei de traseu. dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile   K3, K5 si secretarul judetului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl Ungureanu Romus 
Programul judeţean are valabilitate 5 ani şi se desfăşoară între anii 2014-2019. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt? 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.50. 
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-XII- 
 

Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee judeţene -  dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1 , K2, K 3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.    
Dl Ungureanu Romus  
 Este vorba de înlocuirea unor licenţe, Dacia a înlocuit parcul auto şi acum 
operatorii sunt privaţi. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.51. 
 

-XIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Consiliului Local Piteşti a unui spaţiu în care îşi desfăşoară 
activitatea Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor al 
Municipiului Piteşti, situat în imobilul din str.Craiovei nr.19, bloc E3c, aflat în 
domeniul public al Judeţului Argeş - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău: 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări?  
Domnul consilier Diaconescu Nicuşor – Domnulle Preşedinte, este vorba de 
releveu şi de o legendă pe desene. Dacă facem o legendă pe fiecare releveu în parte 
ne dăm seama ce am făcut. Trebuie sa dea împreună 264 mp, trebuie trecut totul în 
desen. 
Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.52 
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-XIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unor modalităţi de administrare a imobilului situat în Municipiul 
Câmpulung, str. Matei Basarab nr. 68, aflat în domeniul public al Judeţului Argeş. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2 , K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte 152 mp care sunt ai Serviciului Public Comunitar Local 
trebuie să fie identificaţi şi aşezaţi într-o legendă pentru că, dacă vă uitaţi la desen 
nu ne dăm seama de nimic. Următoarea suprafaţă este de 900 m şi ceva care este al 
poliţiei, trebuie să ştim exact ce dăm celor de la comunitar. 
Dl director Alin Stoicea  
 Evidenţa populaţiei are spaţii la parter şi la subsol evidenţiate cu legende cu 
suprafeţele pe fiecare încăpere. Celelalte sunt haşurate pentru că etajele 1,2,3,4 
aparţin poliţiei. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă. Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.53 
 

 
 
-XV- 
 

 Trecându-se la punctul  XV al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu U.N.P.R - Organizaţia Judeţeană Argeş, situat în imobilul 
din Câmpulung, str. Fraţii Goleşti nr.1. - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.54 
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-XVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XVI al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinaţie comercială situat în incinta Spitalului 
Orăşenesc Regele Carol I Costeşti, aflat în domeniul public al judeţului Argeş - Dl. 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
Problema a fost tot cu cei 16 mp cu acest spaţiu, ce facem lângă blocul alimentar? 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Inţeleg că înainte a funcţionat acest spaţiu. Este clar că dacă bolnavii au nevoie să 
cumpere, nu trebuie să iasă din spital. Vom respecta legea, vom face licitaţie, totul 
transparent şi trebuie să le facem viaţa bolnavilor în spital mai uşoară. 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.55. 

  
 

-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui teren în suprafaţă de 60 mp. situat în incinta fostului Spital “Dr. 
Ion Crăciun” Călineşti, pentru activităţi farmaceutice - Dl Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Sofianu Narcis  
Domnule Preşedinte, nu am nimic împotrivă ca în posesia acestui imobil pe care 
dorim să-l închiriem să intre o societate care desfăşoară comercializarea de produse 
farmaceutice, ar fi nelegal pentru noi având în vedere că urmează o procedură de 
licitaţie să ne antepronunţăm cine va câştiga acestă licitaţie. Poate să câştige o 
gogoşerie. 
Dl consilier Manu Dan  
 În Călineşti, în vechea locaţie Doctor Crăciun, funcţionau, de fapt 2 unităţi 
sanitare, cu personalităţi juridice diferite, este vorba de o prelungire  a 
Mioveniului, partea chirugicală si obstretica, care are punct farmaceutic fără regim 
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de permanenţă şi partea noastră de spital, boli cronice înfiinţat prin hotărâre de 
guvern în mandatul trecut care n-are o farmacie. Spitalul  a fost prevăzut cu 
farmacie dar acest punct farmaceutic transformat aparţine Mioveniului ca 
personalitate juridică, aşa că este normal ca noi să dăm spaţiul unei farmacii. Sunt 
proceduri fixe, conform legii, cu acte normative, mă îndoiesc că o unitate sanitară 
de domeniul public îşi permite să aibă 2 farmacii, una cu circuit intern şi alta cu 
circuit deschis. 
Dl consiler Fulga Marian  
 Aseară, la comisie eram nelămuriţi despre acest proiect, dar astăzi s-a venit cu 
lamuriri, în sensul că s-a solicitat un teren în vederea concesionării cu obiect strict, 
ca să fie amplasat pe acest teren o construcţie uşoară, care să deservească 
farmaceutic pe bolnavii din incinta Spitalului Călineşti. Am fost de acord ca 
ulterior, să se facă procedurile legale în vederea închirierii şi derulării acestei 
licitaţii. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, înclin să cred că are dreptate domnul Manu, sunt 2 farmacii. 
Înseamnă că farmacia din interior nu face faţă şi se vor prescrie medicamente petru 
cei de la poartă. Mai multe medicamente vor avea pe bani cei de la poartă faţă de 
cei de la spital. 
Dl consiler Manu Dan  
 Domnule Preşedinte, vreau să înţelegeţi că, fiecare unitate sanitară are buget 
propriu şi secţii proprii. Dacă doriţi să o extrapolaţi, este ca o secţie a unui spital. 
Spitalul aflat în subordinea noastră nu are farmacie proprie. Vă rog să mergeţi şi 
veţi vedea la Doctor Crăciun, la fostul spital, veţi vedea 2 unităţi sanitare 
înghesuite. Şi logica a fost a reînfiinţa ce alţii au închis până când se construieşte 
spitalul de la Mioveni şi în momentul acela îşi vor retrage secţiile care sunt 
provizorii aici la Călineşti şi redăm Calineştiului prestările de serviciu pe care le-a 
avut odată. 
Domnul consilier Sofianu Narcis  
 Nu am nimic împotrivă de a face o farmacie acolo dar îmi exprim totuşi 
neîncrederea că se poate autoriza o farmacie într-o construcţie provizorie având în 
vedere necesităţile prescrise  pentru autorizarea unei farmacii potrivit ordinului de 
ministru. 
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Dl consilier Manu Dan  
 Condiţia numărul 1 este de avea un spaţiu rezonabil , o condiţie legală implicit 
suprafaţa de 60 m este prevăzută de lege. 
Dl consilier Postelnicescu Marius  
Domnule Preşedinte, avem la Călineşti câteva hectare şi construcţii, s-a previzionat 
dacă există vreun studiu sa beneficiem de acele active? 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 În perioada următoare vom fi nevoiţi să luăm multe multe hotarari cu privire la 
Călineşti, timpul ne va presa să luăm anumite decizii foarte rapid şi dificil de luat. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
 La punctul precedent legat de Costeşti, scrie clar că vom închiria pe 5 ani, iar aici 
nu scrie termenul, semnăm dar nu ştim ce semnăm. Aici nu scrie nimic. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Se face un caiet de sarcini. 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri Diaconescu Nicolae, Prunaru 
Iulian .S-a adoptat Hotărârea nr.56 

  
 
 
 

-XVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea imobilului teren în suprafaţă de 1325,09 mp, situat în Piteşti, str. 
Victoriei nr. 9, în vederea constituirii dreptului de superficie către S.C. Actual 
S.R.L. asupra terenului în suprafaţă de 63,03 mp aferent construcţiei deţinute în 
proprietate şi trecerea acestuia în domeniul privat - Dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Domnul consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, problema cu Actualul o cunosc de când eram membru în 
consiliul de administraţie la teatru, am luat toate contractele şi într-adevăr 
problema era de 1 euro, s-a luat o decizie în anii  2004-2008, s-a încercat o 
reziliere a contractului, nu s-a putut, s-a mers pe calea juridică şi acum suntem tot 
într-o cale de ne dau 1 euro, mai sunt 10 ani, sper să terminăm acestă problemă cu 
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Actualul. Mai sunt nişte firme de turism, nu ştiu cât plătesc, nu ne spune nimeni, 
mai sunt şi alte spaţii, nu ştiu cât plătesc, bannerele care s-au pus pe teatrul Davila 
nu ştim cât plătesc. Ar trebui să aibă foarte mulţi bani teatrul dacă ar avea contracte 
solide. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu zece abţineri Bănică Gheorghe, Bica Dănuţ, 
Frăţică Iulian, Jinga Valerian, Moise Dumitru, Postelnicescu Marius, Sofianu 
Narcis, Tică Manuel, Vlădău Daniel, Voicu Dorin. S-a adoptat Hotărârea nr.57 

  
 

-XIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea în domeniul privat a imobilului teren în suprafaţă de 1136,26 mp, situat în 
Municipiul Câmpulung, str. Fraţii Goleşti nr.1. în vederea constituirii dreptului de 
superficie în favoarea S.C.FLORION IMPEX S.R.L. asupra terenului în suprafaţă 
de 250 mp. - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu zece abţineri Bănică Gheorghe, Bica Dănuţ, 
Frăţică Iulian, Jinga Valerian, Moise Dumitru, Postelnicescu Marius, Sofianu 
Narcis, Tică Manuel, Vlădău Daniel, Voicu Dorin.S-a adoptat Hotărârea nr.58 

  
 

-XX- 
 

 Trecându-se la punctul  XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome de Drumuri Judeţene Argeş R.A. a unei staţii de 
mixturi asfaltice aflată în domeniul privat al Judeţului Argeş - Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte am o întrebare, daţi voie R.A.J.D. să comercializeze asfaltul 
pentru venituri mai mari? 



 23

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Da. 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.59 

  
 

-XXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea şi completarea componenţei Comisiei Tehnico – Economice 
constituită la nivelul Consiliului Judeţean Argeş - Dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.60 

  
-XXII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
evaluarea activităţii consiliilor de administraţie ale regiilor aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Argeş pe anul 2014. - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, bine ar fi să discutăm după ce se depune bilanţul în mai, deci 
să discutam în iunie-iulie. 
Dl consilier Prunaru Iulian  
Domnilor colegi, acestă hotărâre trebuia împărţită în 2, art.1 trebuia să se refere la 
ceva şi art.2 să se refere la altceva.  Eu sunt de acord cu art. 1 dar nu sunt de acord 
cu art.2. Ce fac? Sunt obligat să mă abţin ? Pentru că aici trebuiau 2 hotărâri 
distincte, de ce nu le-aţi separat? 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Le supunem la vot pe rând, facem un amendament. 
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Dl consilier Fulga Marian  
Această discuţie am avut-o aseară în comisie, de aceea ne-am reîntâlnit astăzi, 
pentru că eu ca v-am rugat, pe viitor ca aceaste rapoarte ale consiliilor de 
administraţie să fie separate în puncte distincte pe ordinea de zi. Nu pot vota la 
pachet, sunt nuanţe diferite la fiecare, astăzi cu toţii. La al doilea raport am fost 3 la 
3. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun la vot acest amendament, să votăm separat cele două rapoarte. Cine este 
pentru? Mulţumesc.Sunt nelămuriri şi de aceea am fost de acord.  
Supun la vot raportul de activitate al consiliului de administraţie al Regiei 
Automome de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş. 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.61. 
 
Supun la vot raportul de activitate al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Argeş. 
Cine este pentru? Împotriva?Abţineri?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 14 abţineri: Bănică Gheorghe, Bica Dănuţ, 
Bratu Ion, Diaconescu Nicolae, Frăţică Iulian, Fulga Marian, Jinga Valerian, Moise 
Dumitru, Postelnicescu Marius, Prunaru Iulian, Sofianu Narcis, Vlădău Daniel, 
Voicu Vasile, Tică Manuel.S-a adoptat Hotărârea nr.62. 

  

 

 
-XXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIII al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Autonome de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A. pe anul 2015 - Dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.63. 
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-XXIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Autonome Judeţene de 
Drumuri Argeş R.A pe anul 2015- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Sofianu Narcis  
Am discutat la comisie şi cu domnul Băşulescu şi  spre deosebire de experienţa 
altor regii de drumuri judeţene din alte judeţe, vă pot spune că atunci când un 
transportator din judeţul  Argeş intră cu o greutate peste cea maxim admisă în 
judeţe ca Olt sau Giurgiu, este amendat cu 30.000 de lei. La noi, am înţeles de la 
domnul Băşulescu, că nu am stabilit,  prin hotărâre de consiliu judeţean, abilitatea 
dumnealor de a face şi astfel de venituri sub formă de amenzi, de încasare de tarife 
speciale. Şi eu v-aş ruga să urgentăm aceasta masură pentru că trebuie să asigurăm 
şi venituri suplimentare. 
Dl consilier Bica Dănuţ  
 În completarea la ce a spus colegul meu, ni s-a spus că, această procedură de 
aplicare a amenzilor nu poate fi dusă la îndeplinire deoarece juristul regiei are un 
alt punct de vedere şi un argument stupefiant: nu poate veni la consiliul judeţean ca 
să conlucreze cu oamenii de specialitate  din consiliul judeţean. Cred că 
dumneavoastră puteţi găsi o soluţie având în vedere că regia este în subordinea 
consiliului şi juristul nu cred că are un statut special. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Aveţi dreptate. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, mai avem bani pentru a termina drumul din Trivale până  la 
Băbana, după care vă rog să mă credeţi că, putem pune lacăt pe regia autonomă de 
drumuri judeţene. Nu mai sunt bani să se continue activitatea acolo. Al doilea 
lucru, s-au mai dat 4 miliarde lei pentru renovarea districtelor, eu am propus 
Buzoieşti. Pe domnul Băşulescu  nu-l cunosc şefii de districte, nu a vizitat judeţul 
Argeş, dânsul nu ştie decât să dea ordine, greul îl duce directoarea Nicolau. 
 Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Vreau să mulţumesc şi domnului Băşulescu şi doamnei Alina Nicolau pentru 
modul în care s-au implicat şi sper să schimbăm lucruri în bine la acestă regie. 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.64. 
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-XXV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXV al ordinii de zi-Proiect de hotărâre privind 
aprobarea taxelor practicate în anul 2015 de Consiliul Judeţean Argeş pentru 
drumurile judeţene reabilitate prin Programul Operaţional Regional. - Dl. 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări.  Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru?Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.65. 

  
-XVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVI al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situaţiilor financiare pe anul 2014 ale S.C. JUD PAZA SI ORDINE AG 
S.R.L - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.66. 

  
-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Şi completarea Hotărârii consiliului judeţean nr.173/30.09.2014 
privind aprobarea Contractului de Asociere a Judeţului Argeş cu Judeţul 
Dâmboviţa, Judeţul Giurgiu şi Judeţul Teleorman în vederea realizării în comun a 
proiectului “Reabilitarea/modernizarea drumului judeţean DJ 503” compus din 
diferite tronsoane pe traseul judeţelor amintite - Dl. Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Prunaru Iulian  
 Domnule Preşedinte, am pus şi aseară această întrebare: capătul de traseu la acest 
drum al nostru 503 este la Cătănele,  iar la punctul celălalt, unde luăm celalalt 
drum, de la Buzoieşti până la Cărtăreşti, acolo spune Popeşti. Eroarea este foarte 
mare deoarece de la Popeşti încolo mai există 2 localităţi, Purcăreni şi Slobozia ale 
comunei Popeşti şi Cătanele comuna Căteasca.Trebuie să punem în paranteză 
Căteasca şi Slobozia. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru?Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.67. 

  
-XXVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVIII al ordinii de zi -Proiect de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea Hotărârii consiliului judeţean nr.174/30.09.2014 
privind aprobarea Contractului de Asociere a Judeţului Argeş cu Judeţul Giurgiu şi 
Judeţul Teleorman, în vederea realizării în comun a proiectului 
“Reabilitarea/modernizarea drumului judeţean DJ 504” compus din diferite 
tronsoane pe traseul judeţelor amintite - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abtinere: Prunaru Iulian. S-a adoptat 
Hotărârea nr.68. 

  
-XXIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIX al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei, statului de funcţii si Regulamentului de organizare şi 
funcţionare ale Teatrului „Al.Davila” Piteşti - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, în regulamentul de organizare, eu consider că trebuie 
introdus un aliniat, aliniatul 4, prin care managerul numeşte prin decizie directorul 
artistic şi/sau directorul tehnic. Şi am să vă spun de ce: am întrebat dacă există 
examen sau nu, domnule presedinte,  există hotărârea nr. 1301/28.10.2009 şi scrie 
clar la articolul 17 în activitatea managerului, în executarea prezentului contract de 
management, managerul poate fi asistat de o echipă managerială din care face parte 
unul sau mai mulţi directori, general, adjunct. Dânsul trebuie să-şi aleagă echipa 
managerială aşa cum spune legea. În ordonanţa 189 nu face referire la articolul 26, 
aliniatul 3. Domnule Preşedinte, pentru faptul că aşa am găsit în legea noastră, nu 
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puteam eu să spun dacă cineva venea cu o lege în faţa, să spun prin examen, dânsul 
poate să-şi aleagă managerul. Acesta este un amendament, domnule Preşedinte, în 
statul de funcţiuni de la Secţia Estrada, vreau să vă spun, la procesul verbal de la 
consiliul de administraţie, în care au fost colegi din consiliul judeţean, au 
consemnat că le mai trebuie la Estrada un instrumentist. Acel instrumentist nu a 
fost prins în Secţia Estrada, domnule Preşedinte. De 10 ani la Secţia Estrada nu se 
întamplă nimic, trebuie un coregraf, pe statul de funcţiuni se spune că nu se poate, 
ba se poate, îl trecem vacant, nu trebuie să plătim la terţe pesoane.  În statul de 
funcţiuni la PR, secretar literar, cercetare, vreau să spun, acest şef serviciu este 
dl.Jinga şi nu a făcut nimic pentru teatru pentru că era finul dl.Nicolescu, să o 
spunem aici, nu se mai poate. Domnului şef serviciu i s-a dat secretar PR şi atunci 
îi luăm secretar de la poziţia 40 şi-l băgăm la secretar musical, că nu are instituţia 
nici secretar literar şi nici muzical. Eu vreau să fac ceva pentru teatru, iar domnul 
director vrea să fac cu totul altceva, cu tot dinadinsul. Şi încă ceva ce cade în 
sarcina dumneavoastră, dacă acum schimbăm limba română din consiliu de 
administraţie în consiliul administrativ, vă rog să credeţi că, consiliul administrativ 
nu se ocupă cu conducerea teatrului, ci cu totul altceva. Vă rog să susţineţi 
amendamentele pe care eu le am, vă dau şi documentaţia, altceva nu susţin. 
Dna Roxana Stoenescu  
  Referitor la ocuparea postului de director artistic, vreau să vă spun că, hotararea 
nr.286/2011 care reglementează ocuparea posturilor vacante sau temporar vacante 
din fondul public, spune că se face prin concurs sau examen în limita posturilor 
vacante prevăzute în statul de funcţii. Statul de funcţii s-a discutat la consiliul 
administrativ, au fost propuneri, s-a consemnat şi solicitarea Secţiei Estrada că este 
nevoie de un coregraf, iar când va fi posibil va apărea pe statul de funcţii. Consiliul 
administrativ apare ca denumire în ordonanţa nr.68/2013 care reglementează 
managementul instituţiilor de cultură. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor   
Domnule Preşedinte, dacă dânsa consideră că acea hotărâre, nu luam în seama, nu 
se poate aşa ceva. Ar trebui să se pună de acord cu ordonanţa 189. 
Dl consilier Postelnicescu Marius  
 Domnule Preşedinte, eu înţeleg că, avem la punctul 29 o hotărâre cu organigrama, 
văd că ne ducem cu fineţe în viitor, cine va candida, dăm şi nume, când va fi 
concursul. Am înâeles că şi domnul Cristi Şerban este în consiliul de administraţie, 
nu a luat cuvântul pe această temă, eu nu aş vrea ca noi, consilierii judeţeni, să 
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discutăm  de persoane sau să facem organigrama pentru persoane, ci să discutăm 
dacă acestă organigrama este oportună sau nu. Discutăm de tromboane şi alte 
instrumente care lipsesc. Sunt singurul care a avut un semn de întrebare pe 
proiectul de management în comisie şi în plen. Am votat, dar consider şi de acestă 
dată că, unii colegi vor să ducă discuţia pe anumite interese. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor  
 Domnule Preşedinte, dacă domnul coleg consideră că, sunt interese acolo, unde ar 
trebui să meargă treaba, atunci să se ducă el director acolo. 
Dl consilier Manu Dan  
 Stimaţi colegi, în noiembrie, prin concurs, am validat o persoană care, printr-un 
proiect a câştigat concursul de director. Eu ştiu că, am dat hotărâre de consiliu şi 
prin votul nostru l-am mandatat oficial să presteze activităţi în funcţia de director. 
Având în vedere că, am fost de acord cu validarea concursului, de ce îngrădim 
domniei sale de a duce la bun sfârşit managementul teatrului. Sunt de acord cu dl. 
Postelnicescu, dacă această conducere propune această organigramă , din respect 
faţă de capacitatea de management trebuie să fim de acord. Astfel, nu putem să-i 
cerem performanţă unui om dacă nu putem să-i dăm posibiliatea de a duce la bun 
sfârşit acest mandat şi multă sănătate domnului director. 
Dl consilier Sofianu Narcis  
 Nu trebuie să cădem în capcana de a asimila faptul că, managerul îşi poate delega 
din atribuţii, aşa cum şi dumneavoastră ca preşedinte, vă puteţi delega din atribuţii 
cu chestiunea de a se face numiri pe posture, pentru că o sa ajungem un judeţ de 
numiţi, trebuie să mergem pe varianta legală de concurs. 
Dl consilier Iacşa Aurel  
Domnule Preşedinte, vă rog să faceţi ordine în consiliul judeţean pentru că nu se 
poate, unii se duc la ţigară, unii la toaletă, vorbesc unii cu alţii, iar ce spune 
domnul Diaconescu trebuie un coregraf, dar dacă să fie numit, nu sunt de acord. 
Domnul consilier Fulga Marian  
 Domnule Preşedinte, aseară am ascultat opinia managerului Teatrului Davila  şi 
am fost de accord, dovadă că s-a dat aviz pozitiv fără alte amendamente. Sunt de 
acord cu Marius Postelnicescu, dar vreau să aud şi opinia reprezentantului 
consiliului judeţean în consiliul de administraţie, colegul nostru preşedintele 
comisiei K2. 
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Dl consilier Şerban Constantin  
Vreau să fac precizarea că, am participat la consiliul de administraţie, unde au fost 
discutate probleme care au fost şi pe ordinea de zi, în consecinţă  hotărârile au fost 
luate în unanimitate şi sunt de acord cu cele care au fost aprobate în ideea că cele 2 
puncte pe care dl.Diaconescu le-a ridicat şi rămân la latitudinea managerului.   
Domnul Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Aş dori să vă spun câteva cuvinte: acest post de director pentru că avem discuţia 
despre director artistic, este cerut din anul 2004 de teatru, până acum toţi oamenii 
au fost duşi cu vorba, am aprobat bugetul pe acest an, iar organigrama să o putem 
abroba trebuie să o încadrăm în buget, le-am promis că vom aproba acest post şi 
vreau să mă ţin de cuvânt. Marea problema a instituţiilor de cultură este că 
functionează dupa organigrame mai mult visate decât reale. Lucrul acesta vreau să-
l fac şi în acest an cu organigrama consiliului judeţean şi cu aceeaşi direcţie dacă 
vom prelua, prin descentralizare, direcţia de cultură, chiar dacă apoi, după ce le-am 
îndeplinit toate rugăminţile, s-au apucat să dea declaraţii în ziare, şi n-am avut 
nicio legătură cu ce s-a întâmplat acolo, ba din contra i-am ascultat şi am reuşit să 
dezamorsăm un conflict. Le-am cerut celor de la teatru, până la toamnă, atunci 
când vom avea bugetul pe anul viitor şi organigrama să vină cu un proiect de 
funcţionare şi dezvoltare al teatrului pentru că nu putem modifica organigrama 
după cum vrea fiecare,avem un buget şi trebuie respectat. Putem face aceste 
amendament care este cerut din 2004 şi sunt de acord cu el. Împreună cu 
dumneavostră, vom vedea ce vom face pentru a reorganiza instituţiile de cultură. 
Am vorbit şi cu domnul vicepreşedinte şi vă spun şi dumnevoastră, chiar dacă anul 
viitor este un an electoral, o să vă propun la începutul anului, modul de organizare 
şi modul de funcţionare la alt nivel şi în alt mod, dar întâi să-i vedem pe ei cum 
gândesc acestă organizare şi au timp până la toamnă.    
 Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere: Diaconescu Nicolae Nicuşor.S-a 
adoptat Hotărârea nr.69. 
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-XXX- 
 
 

 Trecându-se la punctul  XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului de psihiatrie „Sf. Maria” – Vedea - Dl. 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.70. 

  

 
-XXXI- 
 
 

 Trecându-se la punctul  XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” – 
Valea Iaşului  - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări?.Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.71. 

  

 
-XXXII- 
 
 

 Trecându-se la punctul  XXXII al ordinii de zi-Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abtinere: Diaconescu Nicolae Nicuşor. S-a 
adoptat Hotărârea nr.72. 
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-XXXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Consiliului Judeţean Argeş - Dl. 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus:  
Proiectul de hotărâre a fost amânat. 

  
-XXXIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
suplimentarea numărului de posturi în învăţământul preuniversitar special de stat 
finanţat din bugetul consiliului judeţean - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.73. 

  
-XXXV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
utilizarea excedentului bugetar din anul 2014 pentru acoperirea temporară a 
golurilor de casă în anul 2015 - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă mai aveţi întrebări?Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.74. 

  
-XXXVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Consiliului Judeţean Argeş - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Dl consilier Postelnicescu Marius  
 Referitor la acest buget sau la următoarea rectificare din iulie, aş dori să văd ce se 
întamplă cu deficitul de la D.G.A.S.P.C. petru că este mare, Consiliul Judeţean a 
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alocat puţini bani sunt mai mulţi de la bugetul de stat, dar sunt zeci de miliarde de 
lei vechi care nu acoperă cheltuielile de personal până la sfârşitul anului. 
Domnul Director Voicu Constantin  
Situaţia este pentru mai multe instituţii, nu neaapărat pentru D.G.A.S.P.C. 
Aşteptăm rectificarea din august, până atunci se vor regla, nici un an nu am avut 
asigurat plafonul până la finele anului pentru cheltuielile de personal. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.75. 
 
 

  
-XXXVII.2- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXVII.2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind actualizarea statului de functii al Spitalului de Boli Cronice şi Geriatrie 
„Constantin Bălăceanu Stolnici” Ştefăneşti- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.77 

  Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
V-aş ruga să mai stăm câteva minute, domnul consilier Lazăr vrea să vă comunice 
câteva probleme. 
Dl consilier Lazăr Ion 
 Un coleg de-al nostru a ieşit în presă afirmând că, nu este mulţumit de activitatea 
Poliţiei şi ATOP. Vreau să vă spun că avem activitate, dar noi nu răspundem decât 
la sesizările facute de cetăţeni. Acţionăm în urma unor sesizări. Noi am aprobat 
raportul de activitate al ATOP pe care îl vom prezenta spre informare în şedinţa 
următoare şi vom da publicităţii, conform regulilor de funcţionare. 
Domnul consilier Postelnicescu Marius  
 Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, ca şi dumneavostră, ales fiind, am obligaţia să 
transmit ce probleme are cetaţeanul în judeţul Argeş. Toate informaţiile cu care vin 
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în presă sau în consiliul judeţean sunt documentate. Eu vorbesc de sute de familii 
din Argeş a căror siguranţă este precară. Este vorba de linia Bascov-Băiculeşti-
Curtea de Argeş, şi în urma articolului au aparut şi alţii şi m-au acuzat că iau 
apărarea părţii de nord a judeţului şi la Miroşi s-au spart 7 case într-o noapte. Dacă 
aveţi sesizări trebuie să încercaţi cu Poliţia să vedeţi câte puteţi rezolva şi dacă nu, 
să se gaseasca soluţii. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
 Astăzi, la Colegiul Prefectural, am discutat această situaţie cu Poliţia, aşa cum 
ştiţi. Argeşul a fost un judeţ pilot, s-au înfiinţat secţii de poliţie, s-au desfiinţat 
centre de poliţie din localitate. Am reuşit cu prefectul să le reînfiinţăm , iar acum 
de Ziua Poliţiei a fost aprobat ordinul prin care se reînfiinţează aceste posturi de 
poliţie. Marea problemă a posturilor de poliţie este că nu putem să-i stabilizăm pe 
poliţişti în localităţile respective din lipsă de spaţiu, etc. Dacă vom reuşi să facem 
aceste lucruri, poate reuşim să îndreptăm lucrurile. Ultimul punct, ADI Molivisu 
este în faţa dumneavostră să prezinte raportul. 
Dl Bârlă Cornel 
 Vin cu  o informare  privind ultimele evenimente despre proiectul creării 
infrastructurii. Acţiunea nr.1, asigurare cu finanţare proiect, în ce stadiu suntem. 
Ordonanţa nr.2/ 2015, posibilitatea UAT-urilor de a împrumuta de la Trezoreria 
statului cu dobanda 3% + rata robor care înseamnă 1.37%, deci un total de 4.37%. 
Nu au aparut normele de aplicare, în acest sens am solicitat cooptarea mai multor 
primării, cum ar fi Albeştii de Argeş, Valea Iaşului, Curtea de Argeş. Ca 
măsuri,urmărim apariţia normelor de aplicare a ordonanţei, analiza posibilităţii de 
cofinanţare din alte surse, cum ar fi consiliul judeţean, ca observaţie există 
hotărârea de împrumut a asociaţiilor primăriei Arefu  10 milioane de lei, primăria 
Cicăneşti 10 milioane, primăria Brăduleţ 1.200.000 lei. Totalul cofinanţat asigurat 
este de 21,000,000 lei şi cofinanţare neasigurată 8.080.000 lei în ceea ce priveşte 
acţiunea eliminarea riscurilor plăţilor suplimentare faţă de buget au aprobat plata 
corecţiilor. Acele corecţii despre care am vorbit foarte mult, am facut demersuri 
atât către Ministerul Dezvoltării, cât şi către alte organisme, avem şi procese în 
derulare, iată că prin Legea 16/2015 a apărut posibilitatea ca şi Ministerul 
Dezvoltării să asigure şi corecţiile pentru Adi Molivişu ceea ce nu era. A apărut în 
urma sesizării, Uip Călăraşi către minister prin care spuneau că sunt nereguli 
privind modul de desfăşurare a licitaţiei, aceştia au dat o notă prin care nu se 
confirmă sezizarea, nu s-au acordat avantaje ofertantului câştigător. 
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Domnul consilier Sârbu Gheorghe  
 Domnule Preşedinte, îmi permit să cer colegilor consilieri din consiliul judeţean 
mai mult echilibru, înţelepciune, modul cum se desfăşoară şedinţele de consiliu, 
pentru că a fost jenantă toată intervenţia colegului nostru şi mă gândeam că este 
păcat că Tudor Muşatescu nu mai trăieşte pentru că îşi continua opera în ceea ce 
priveşte intervenţia colegului. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Mulţumesc pentru înţelegere, pentru modul cum am colaborat în acestă zi. Să aveţi 
o zi bună.    

Şedinta s-a încheiat la ora 16.30. 
 
 
 
 
P R E Ş E D I N T E, 
 
    Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                            Ionel VOICA 
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